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Commissie 3 

Notulen                                                                              Zitting van 21 maart 2023 

 

 
 
Samenstelling 
Aanwezig: 
de heer Kurt Persegael; de heer Jan Van Otten; de heer Peter Roes; de heer Ludwig Nietvelt; de heer 
Bart Voordeckers; de heer Jeff Dierckx; de heer Achraf El Yakhloufi; de heer Kevin Janssen; de heer 
Jan van Steenbergen; mevrouwLise Luyts 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
de heer Peter Segers; de heer Luc Debondt; mevrouw Annemie Der Kinderen 
 
Verontschuldigd: 
mevrouw Astrid Wittebolle; de heer Hannes Anaf; de heer Eric Vos; de heer Wout Schafraet; de heer 
Koen De Busser 
 
21 maart 2023 19:30 - De voorzitter opent de zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Vanuit het publiek wordt gevraagd naar het verslag van december 2022.  
Secretariaat geeft aan dit na te kijken. 
Verder werd het verslag van vorige vergadering goedgekeurd. 
 

 
 

2. het strategisch veiligheids- en preventieplan 2022 
 
Toelichting 
Het strategisch veiligheids- en preventieplan 2022 blijft zowel qua inhoud als qua subsidiebedrag hetzelfde als het 
vorige SVPP.  Het voorstel is om dit plan goed te keuren. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Leyla Altmiskara, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 
 
Bart Voordeckers vraagt naar de samenhang tussen deze toelichting en de voorstelling van de opdrachtenbrief van 
de korpschef. Hij geeft aan het gevoel te hebben dat deze er nu niet is terwijl de twee wel raakvlakken hebben. 
Jan Van Otten antwoordt dat de korpschef steeds aanwezig is op de cel overlast. Deze cel bestaat uit de 
burgemeester, een aantal preventiemedewerkers, de korpschef en hijzelf. Hierbij worden enkele oude, maar vooral 
nieuwe cases besproken, waarbij adviezen en voorstellen worden aangebracht vanuit de verschillende ooghoeken 
en er zo een oplossing wordt besproken om dit overlast aan te pakken.  
Bart Voordeckers geeft aan dat hij verwacht dat naar de toekomst de twee plannen veel dichter bij elkaar gaat 
aanleunen en dat we kunnen bekijken hoe politie en dienst preventie elkaar kunnen ondersteunen. 
Jan Van Otten antwoordt dat hiermee begonnen is door de aanwezigheid van de Korpschef in de cel overlast. 
Daarnaast blijft men hier aan werken, zodat men elkaar beter kan aanvullen.  
Leyla Altmiskara vult aan dat ze nog niet is ingegaan op details. Wanneer er dieper wordt ingegaan, zie je dat er wel 
een samenwerking bestaat met de politie en parket en dat ook in het plan van de Korpschef die linken te zien zijn. Zo 
werd er vanuit Stad Turnhout gevraagd voor een jongerenagent. Hiermee heeft de Korpschef rekening gehouden bij 
het opmaken van haar plan. Daarnaast worden tijdens cel overlast, voornamelijk terugkerende, overlastmeldingen 
besproken. De Korpschef werkt ook ad hoc om snel problemen aan te pakken en een team samen te stellen aan de 
hand van de noden. 
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Bart Voordeckers vraagt om bij een volgende toelichting die details toch mee te geven. 
Leyla Altmiskara bevestigt dit te doen. 
Jan Van Steenbergen geeft aan dat het over een serieus bedrag gaat. Hij vraagt naar een overzicht van de 
besteding van de subsidies. 
Leyla Altmiskara en Jan Van Otten antwoorden dat het overzicht wordt toegevoegd aan het verslag.  
Uit het publiek wordt gevraagd of de gemeenschapswacht vaststellers opgeleid worden voor de functie en of ze ook 
opgeleid worden rond gesprekstechnieken en omgaan met agressie. 
Leyla Altmiskara antwoordt dat de vaststellers eerst een algemene opleiding volgen alvorens ze de “titel” van 
Gemeenschapswacht vaststeller krijgen. Nadien worden er nog opleidingen en vormingen gegeven rond 
bijvoorbeeld omgaan met agressie. Daarnaast worden er verschillende opleidingen op maat aangeboden rond 
bijvoorbeeld : hoe omgaan met confrontaties op perrons. Hierbij wordt een gemeenschapswacht vaststeller met een 
politieagent op pad gestuurd. 
Jan Van Otten vult aan dat de politieagent in burger meegaat en kan ingrijpen wanneer nodig is. Dit is een goede 
samenwerking met de politie. Waarbij men vaststelt dat er minder wordt tegengewerkt.  
Leyla Altmiskara geeft mee dat men beschikt over een goed team gemeenschapswachters die vertrouwen hebben. 
Men wist niet hoe burgers gingen omgaan met de uitbreiding van het team. Daarom was goede samenwerking met 
politie van belang om dit goed aan te brengen.  
Kurt Persegael vraagt of ze een overzicht hebben van het aantal agressiegevallen. En of er een bepaalde tendens 
zit in de aanwezigheid van de vaststellers.  
Leyla Altmiskara antwoordt dat dit wordt toegevoegd aan het verslag.  
Kurt Persegael benadrukt het belang van nazorg en vraagt waar de gemeenschapswachten en vaststellers terecht 
kunnen na agressiesituaties.  
Ruben Luyckx antwoordt dat bij het OCMW al een agressiebeleid bestaat. Dit wordt bij de personeelsdienst nu 
opgemaakt om over heel de organisatie gelijk te trekken. 
Leyla Altmiskara vult aan dat het er bij de dienst preventie laagdrempelig aan toe gaat. Wanneer vaststellers terug 
binnenkomen, doen zij vaak wel eens een babbeltje met hun leidinggevende om de gebeurtenissen van die dag op 
tafel te leggen. 
Uit het publiek wordt meer duiding gevraagd voor het begrip sociaaloverlast. 
Leyla Altmiskara antwoordt dat het begrip “sociaaloverlast” een breed gegeven is. De definitie geeft aan dat wanneer 
het sociaal leven in het gedrang komt men kan spreken over sociaaloverlast. Dit blijft een subjectief begrip. Wanneer 
er een klacht binnenkomt, stelt men vast dat dit vaak ligt aan het gebrek van verbinding tussen diegene die de klacht 
brengt en diegene die de overlast veroorzaakt. Er wordt ingezet op elke klacht.  Al is het maar doormiddel van 
terugkoppeling of door contact op te nemen en een luisterend oor te zijn. Wanneer het nodig is om verdere stappen 
te zetten, nemen we dit mee naar cel overlast. 
Achraf El Yakhloufi uit zijn bekommernis dat wettelijk gezien spelende kinderen of “hangende” jongeren geen 
overlast zijn, maar dit soms zo wel ervaren wordt door anderen. Hij vindt het positief dat vanuit preventie contact 
wordt opgenomen met de twee groepen, zodat de verbinding er wel kan komen. 
Leyla Altmiskara geeft mee dat er sinds zomer 2022 wordt gewerkt met Pleincoaches specifiek naar jongeren toe. 
Dit zijn jonge maatschappelijk werkers die vanuit de cel overlast, bij meldingen rond overlast dat hierop aanleunt, in 
gesprek gaan met de jongeren en de lastmelder. Dit in samenwerking met Arktos-Akira. 
Jan Van Otten vult aan dat kinderen en jongeren de nood hebben om ergens te kunnen zitten. De pleincoaches zijn 
daarom nodig om de verbinding tussen de twee leefwerelden op te bouwen. In het verleden zijn zij ingezet aan het 
skateplein en Turnova. 
Achraf El Yakhloufi haalt de opmerking van Bart Voordeckers aan en geeft mee dat het belangrijk is dat de 
samenhang tussen de politie en het beleid aanwezig is, zodat iedereen gepast kan reageren. 
Uit het publiek wordt meegegeven dat het kort door de bocht is dat “overlast” vaak vergeleken wordt met jongeren. 
Doch zijn er vele vormen van overlast waar weinig over gesproken wordt, zoals foutparkeren op het voetpad wat 
zorgt voor overlast voor rolstoelgebruikers of ouders met buggy’s. 
Jan Van Otten antwoordt dat overlast veel breder is dan enkel datgene dat er nu gezegd is. Er komen ook meerdere 
onderwerpen aanbod tijdens cel overlast, zoals zwerfvuil of burenruzies. Ook dit probeert men aan te pakken met de 
juiste personen. 
 

 
 

3. 2023_Com3_00016 - Strategisch Veiligheids- en Preventieplan 2023 - 2024 
 
Toelichting 
De Ministerraad nam op 15 juli 2022 de beslissing om de strategische veiligheids- en preventieplannen (SVPP) te 
verlengen met twee jaar, tot en met 31 december 2024. De gemeenten dienen hun plan voor het jaar 2023-2024 
uiterlijk 31 maart 2023 in te dienen. 
Het strategisch veiligheids- en preventieplan 2023-2024 behoeft enkele actualiseringen die ter goedkeuring aan de 
gemeenteraad voorgelegd worden. De gemeenteraad wordt gevraagd om het voorgestelde strategisch veiligheids- 
en preventieplan 2023-2024 Turnhout goed te keuren. 
 
Notulen 
Aan de hand van de ppt geeft Leyla Altmiskara, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 
 
Dit punt werd besproken bij Strategisch Veiligheids- en Preventieplan 2022. 
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4. Aanpassing reglement fuifzaal Futur 
 

Toelichting 
De raad van bestuur en het directiecomité AGB keurt de aanpassingen aan het reglement van fuifzaal Futur goed, 
deze aanpassingen gaan in op 31 maart 2023. 
 
Notulen 
Aan de hand van de ppt geeft Joost Luyten, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 
Kevin Jansen vraagt meer uitleg rond de risiconiveaus en de kleurencodes die hieraan vasthangen. Zo zou een 
privéfeestje groen krijgen, terwijl hier toch ook risico’s aan verbonden zijn.  
Joost Luyten antwoordt dat er aan de hand van het verwachte aantal personen en soort feestje wordt ingeschat of er 
een risico is en hoe groot dat risico is. 
Kevin Jansen uit ook zijn bekommernis over de geluidsmeter en het meebrengen van eigen materiaal. Hij vreest dat 
organisaties de geluidslimiet gaan proberen omzeilen. 
Joost Luyten geeft aan dat het niet mogelijk is om te foeteren. Mocht dit wel gebeuren, krijgt Joost dit per mail, bij 
analyse van dat feestje, binnen zodat hij gepast kan reageren. 
Kevin Jansen vraagt ook of er externe belichting gehangen mag worden. Hij vindt de belichting die er nu hangt wat 
minimaal. 
Joost Luyten bevestigt dat externe hun eigen belichting mogen meenemen. Dit moet aangegeven worden, zodat er 
nadien een extra nazicht kan gebeuren. 
Kevin Jansen vraagt ook naar het budgetverschil tussen de verschillende categorieën. Nu zouden organisaties met 
leden 2/3 jonger dan 26 jaar voordeel hebben ten opzichte van organisaties waarbij dit niet het geval was. Zo 
moeten vzw’s die een evenement doen voor het goede doel meer betalen dan organisaties jonger dan 26 jaar. 
Joost Luyten antwoordt dat er verschillende categorieën zijn die de Futur hanteert. Zo zou categorie 2 
budgetneutraal zijn. Je betaald dus enkel de kosten die bij de verhuur horen. Onder categorie ? behoren alle 
Turnhoutse vzw’s. Categorie 1 is voorbestemd voor de jongeren verenigingen, zodat er vanuit de jongeren zelf iets 
georganiseerd kan worden. Het is niet de bedoeling dat Turnhoutse vzw’s meer betalen dan nodig is. Het moet 
alleen budgetneutraal zijn voor de organisatie. 
Peter Roes vraagt naar de annuleringsclausule. 

Joost Luyten antwoordt dat organisaties vaak één jaar op voorhand een datum vastleggen. Wanneer zij merken dat 

er een ander evenement/festival plaatsvindt, annuleren zij dit vaak vier maanden van te voren. Dit is te kortdag om 

een nieuwe organisatie deze datum te kunnen laten gebruiken. Daarom is de termijn opgetrokken naar zes en drie 

maanden. 

Vanuit het publiek wordt gevraagd naar de schadeclausule.  

Joost Luyten antwoordt dat men bij het begin van het gebruik van de zaal een rondleiding geeft. Wanneer er dan 

schade is, wordt dit meteen doorgegeven. Mocht de organisatie nadien nog schade ontdekken, kunnen zij dit steeds 

melden. Na het evenement wordt er vanuit de Futur zelf gecontroleerd. Bij nieuwe schade wordt hier een foto van 

genomen en besproken met de huurder. 

 

 
 
 

5. Punten agenda gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 

 
 
 

6. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 

 
 
Lise Luyts 
Commissiesecretaris 
 


